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Horen, zien en schrijven 
Beste lezers 

Een verkeersbord dat omver ligt, een put in de weg… Eerlijk 
gezegd dachten wij dat ze daar in het ‘verre’ Deinze niet van 
wakker lagen. 

Tot we er melding van maakten. Binnen de tien dagen was alles 
mooi hersteld. Een pluim dus op de hoed van de technische 
dienst van Deinze. 

We begrijpen er uit dat ze het wel moeilijk hebben om dergelijke 
mankementen vast te stellen. Niet verwonderlijk wellicht als je 
ziet hoe groot het grondgebied is. Maar als wij, Hansbekenaren, 
dus de moeite doen om het te melden, dan lossen ze het 
probleem snel op. 

Laat het een aanmoediging zijn voor ons. Van zodra we 
vaststellen dat iets onderhoud of herstelling nodig heeft, melden 
we het. Misschien moeten we er een netwerk van maken. Iets 
zoals de mooimakers, die voor elke straat een verantwoordelijke 
hebben die toeziet op het sluikstorten. Voor elke straat een 
ambassadeur die zijn of haar straat in de gaten houdt en 
problemen meldt. 

Wie voelt zich geroepen? 

De redactie 

PS: Terwijl we Vlakaf aan het afwerken zijn, vernemen we dat 
één van de Hansbeekse raadsleden een gelijkaardig voorstel 
deed in de gemeenteraad. We willen duidelijk zijn: wij wisten 
hier niet van en hij was ook niet op de hoogte van ons 
opiniestuk. Wel plezant te merken dat we niet alleen staan met 
ons idee… 
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Sommige mensen halen voldoening uit het onderhoud van hun tuin en komen helemaal tot rust tijdens het 
wieden van onkruid. Wie daar geen tijd of zin voor heeft, kan terecht bij Philippe Van Ransbeeck van Filex 
tuinbeheer. Bij Philippe werken zeven tuiniers, die zowel aanleg als onderhoud van tuinen verzorgen en 
daardoor ziet hij het jaar rond tuinen. We luisteren dan ook graag wat de trends in tuinland zijn en welke tips hij 
heeft voor een geslaagde tuin. 

‘Van eind september tot begin april doen we aanleg 
van tuinen, doorgaans op basis van ontwerpen van 
een tuinarchitect. Vanaf april zitten we volop in het 
onderhoud,’ vertelt Philippe. Naast een aantal grote 
privédomeinen en bossen overal in Vlaanderen, 
heeft hij best veel klanten in Hansbeke. ‘In 
Hansbeke weten de mensen goed wat ze wel en 
niet willen én ze betalen altijd meteen de factuur. Het 
is ook heel dankbaar om in eigen dorp te mogen 
werken: mijn medewerkers krijgen dikwijls soep of 
frisdrank, wat zeker niet altijd in andere gemeenten 
het geval is,’ lacht hij.  

Philippe geeft de voorkeur aan tuinen in landelijke 
stijl, met veel natuurlijke elementen zoals een poel of 
een wadi (een lager gelegen stukje waar water in de 
bodem kan infiltreren). ‘Het belang van water is de 
voorbije jaren alleen maar toegenomen, dus probeer 
zeker om regenwater zoveel mogelijk ter plaatse te 

gebruiken, anders verdwijnt het toch maar via de 
grachten. Anderzijds raad ik af om gazons en vaste 
planten voortdurend water te geven. Dat mag enkel 
de eerste twee jaar, daarna moeten de planten zelf 
diepere wortels aanmaken. Voor lange graszones 
gebruik ik nu meer mengsels met aangepaste 
(gras)rassen gecombineerd met bloemen van hier, 
zoals klaproos of korenbloem. Weidegrassen zijn 
bijvoorbeeld heel goed bestand tegen droogte, 
omdat die veel dieper wortelen dan het klassieke 
gazongras.’ De droge, hete zomers hebben nog 
voor een verschuiving gezorgd. ‘De klassieke hagen 
van Leylandiiconiferen zijn helemaal weg. Die 
planten hebben heel oppervlakkige wortels, die 
gemakkelijk uitdrogen en verbranden. Die planten 
we niet meer.’ 

Een verrassende comeback 
Anderzijds is de “ouderwetse” paplaurier aan een 
geweldige comeback bezig, volgens Philippe. 
‘Twaalf jaar geleden moest ik die overal uitgooien. 
Nu beseffen veel mensen dat dit eigenlijk een goeie 
groeier is, die het hele jaar groen blijft.’ 

Filex werkt ook samen met bouwfirma’s. ‘Bij een 
nieuwbouwwoning wordt meestal een vrij strakke en 
eenvoudige tuinaanleg gevraagd: een gazon, een 
haag en wat siergrassen langs de oprit. Mensen met 
een moderne(re) woning in Hansbeke willen ook 
meestal een strakkere tuin.’ Bovenaan het 
verlanglijstje staat evenwel een onderhouds-
vriendelijke tuin, volgens Philippe.   

Een Mediterraanse tuin zal hij daarentegen niet gauw 
aanleggen. ‘Ik werk bijna uitsluitend met planten en 
bomen uit onze streken. Inheemse planten hebben 
het meeste kans om hier goed te groeien. Mijn 
plantmateriaal koop ik bij Herbo-De Boever in 
Poesele, andere materialen bij Intergrow in Aalter. 
Graszoden komen uit Nederland, omdat die heel 
goeie kwaliteit leveren.’ Die lokale gedachte trekt 
Philippe consequent door: zijn visitekaartjes werden 
ontworpen en gedrukt door Luupa en de T-shirts 
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werden bedrukt door Mr. T, waar hij trouwens ook 
de tuin heeft aangelegd en onderhoudt.  

De laatste jaren krijgt ecologisch en pesticidenvrij 
tuinieren terecht veel aandacht. Is daar veel vraag 
naar? ‘Toch wel,’ zegt Philippe. ‘Sowieso gebruik ik 
alleen maar biologische en ecologische middelen. 
Dat begint met het gebruik van inheemse planten 

maar ook met het zoeken naar ecologische 
alternatieven voor schadelijke pesticiden. Vroeger 
werden chemische producten gebruikt voor de 
bestrijding van de buxusmot, maar de koolmeesjes 
gingen daardoor ook dood. Nu proberen we 
buxussen te vermijden, tenzij in oude, historische 
tuinen. Of we gebruiken een enzyme waardoor de 
rups verhongert, maar die onschadelijk is voor de 

vogels.’ Soms kan je ook met kleine, slimme 
ingrepen veel bereiken. ‘Robotmaaiers stel ik 
zo in zodat die enkel overdag werken en geen 
nachtdieren zoals egels kunnen kwetsen. Je 
gras maaien aan de vooravond van een droge 
periode is ook geen goed idee, want dan 
verbrandt het meteen.’ 

De favoriete planten van Philippe zijn zonder 
twijfel de gewone hulst (Ilex aquifolium) en 
lupine. ‘Die eerste is een groenblijvende 
heester, die door zijn stekelig blad bovendien 
een heel veilige omheining vormt. En lupine is 
een prachtige bloeier.’ Tenslotte geeft Philippe 
nog een gouden tip mee: ‘Werk met veel 
verschillende bloeiende planten, dat staat niet 
alleen mooi in je tuin, maar is ook ecologisch 
interessant voor insecten.’  
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Als bij toeval kregen we tijdens het schrijven van dit artikel een persbericht van stad Deinze binnen, 
waarin wordt opgeroepen om zelf de beste plekken aan te duiden voor meer openbaar groen. Sinds 
kort bestaat er meldingsformulier op de website van stad Deinze waarmee iedereen mogelijke locaties 
(‘plantpunten’) kan doorgeven om nieuwe bomen, struiken of bloemen aan te planten: www.deinze.be/
plantpunt-openbaar-groen. Suggesties kan je doorgeven en de stadsdiensten evalueren de aanvraag 
en houden je op de hoogte of (en wanneer) jouw voorstel kan worden uitgevoerd. ‘We doen graag 
beroep op de expertise van onze inwoners. Zij weten immers vaak zelf het beste waar de ideale plekken 
zijn om extra bomen, struiken, bloemen, … aan te planten,’ klinkt het.  

Zjeraar: ‘Vroehr 

schartegekik uek 

geirn in de grond, 

moir tehenwoordig 

schartek allieene nog 

achteruit’

http://www.deinze.be/plantpunt-openbaar-groen
http://www.deinze.be/plantpunt-openbaar-groen


De eerste 14 jaren van haar leven 
woonde ze in de Palestraat, waar haar 
ouders een grote boomgaard hadden, 
fruit voor de hele buurt. Daarna 
verhuisde ze met haar ouders en twee 
broers naar de Zandestraat. Daar werd 
al snel een siertuin aangelegd, die haar 
domein was, en een moestuin die door 
haar broer Rudy onderhouden werd. 
Nelly was lid van De Volkstuin en won er 
zelfs eens een prijs in hun jaarlijkse 
wedstrijd voor de mooiste tuin. 

Veertien jaar geleden verhuisde Nelly 
naar Tien Gemeten. Hier heeft ze een 
kleinere tuin, maar de passie is nog 
steeds dezelfde. Samen met broer Filip 
tekende ze zelf het patroon van de tuin 
uit. En broer Marnix hielp mee om het 
terras aan te leggen. Vooraleer ze echter kon 
beginnen met de aanleg, had ze al uren ge-
spendeerd aan het uitspitten van de heermoes (of 
kattestaart, zoals ze in Hansbeke zeggen). Ze dacht 
dat ze er ging vanaf zijn, maar de laatste tijd komt 
die toch nog terug. 

Haar tuin is zeer strak. Omdat hij kleiner is dan wat 
ze vroeger had. In de Zandestraat was alles wat 
wilder. Wat wel hetzelfde gebleven is, is haar 
minutieus onderhouden ervan. Elke week probeert 

ze enkele uurtjes in de tuin te werken. Onkruid mag 
geen kans krijgen. En hoewel ze veel vaste planten 
heeft, komen er elk jaar ook eenjarigen bij. Niet 
alleen in volle grond, maar ook in potten op het 
terras. En er moet natuurlijk gesnoeid worden, en de 
verwelkte bloemen moeten uitgeknipt worden. 

Hoewel ze regelmatig met buurvrouw/nicht Rosina 
naar een tuincentrum gaat, probeert ze veel zelf te 
kweken. Of uit te wisselen met vrienden of familie. 
Filip heeft bijvoorbeeld haar buxusplantjes gekweekt. 

Ze is die wel aan het vervangen door ilex, 
een plant die wel wat lijkt op buxus, 
maar geen last heeft van de buxusmot. 
En ook van die plant is ze aan het 
kweken, om ook de nog resterende 
buxus te vervangen. 

Zoals de meeste tuinliefhebbers houdt 
Nelly er van om planten van kleins af op 
te kweken. Een scheutje zien opgroeien 
tot een volwaardige plant geeft haar 
enorme voldoening. Ook in huis heeft ze 
overal planten die ooit geen pink groot 
waren. 

Een echte groentetuin heeft ze niet. De 
plaats ontbreekt en broer Rudy heeft 
steeds groenten over, dus is er 
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Vlakaf ging langs bij Nelly Martens in Tien Gemeten. Bij Nelly zit het tuinieren in het bloed, zowat de hele 
familie heeft groene vingers.



constante bevoorrading. Maar ze kweekt wel 
kruiden, in volle grond, maar ook in een bak met 
deksel, zodat ze bijvoorbeeld de hele winter verse 
peterselie heeft. Daarnaast experimenteert ze ook 
met citroenbomen (vorig jaar 20 lekkere citroenen) 
en olijfbomen. Die staan in potten, zodat ze in de 
winter onder een afdak, dicht tegen het huis kunnen 
geplaatst worden. 

Nelly houdt er ook van om andere tuinen te 
zien. Ze wandelt graag en op haar 
wandelingen kan ze het niet laten om in 
andere tuinen inspiratie op te doen. Soms 
ziet ze wel eens een verwilderde, slecht 
onderhouden tuin en dan heeft ze on-
middellijk hartzeer. Weer een tuin die zo veel 
mooier kon zijn als er wat werk in gestoken 
werd. 

De natuur is ook haar belangrijkste inspiratie-
bron bij enkele van de vele andere hobby's 
die Nelly heeft: fotograferen en schilderen. 

Binnenkort zal ze nog meer tijd hebben om in 
haar nu al perfect onderhouden tuin te 

werken. Want op 1 augustus gaat ze op 
pensioen! Na een loopbaan van 50 jaar is het zeker 
een verdiend pensioen.  
Geniet er van Nelly! 
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Wie al eens in de Grote Merestraat passeert, heeft wellicht Jan Spegelaere al aan het werk gezien in zijn 
moestuin. Jan en z’n echtgenote Marleen Van Ooteghem houden van een verzorgde tuin, en daarom steken 
ze er dus vaak hun tijd in. 

Grote en kleine tuin 
Als we Jan z’n moestuin 
bekijken, zien we de ‘grote 
tuin’ en de ‘kleine tuin’. ‘In de 
kleine tuin staan verschillende 
vroege soorten, zoals kool-
planten, spinazie, twee soorten 
snijsla, sluimererwten (slootjes 
in het Hansbeeks) en vroege 
wortelen. Die worden half 
februari, begin maart gezaaid, 
naargelang het weer. 'In juli, 
augustus kan ik die dan oogsten’, 
vertelt Jan. 

In de kleine tuin is er een deeltje voorbehouden 
voor de kruiden van Marleen. We zien dragon, 
bieslook, olijfkruid, citroenmelisse, ananassalie, tijm, 
marjolein, daslook, laurier, koriander en basilicum. 
Een hele lijst met kruiden die gebruikt kunnen 

worden in Marleens keuken. 
‘De meeste zijn doorlevende 
kruiden’, zegt Marleen. ‘Verder 
staat er nog doorlevende 
selder, ook wel lava genoemd, 
d ie groe i t voora l in het 
voorjaar.’  

In de grote tuin staan vroege 
aardappelen, zoals de Rode 
Eerstelingen en Charlotte. Die 
worden rond 21 juli geoogst. 

Op de grond die dan vrijkomt, 
plant Jan winterprei. Naast de 

aardappelen zien we plantajuin, sjalot en ook al 
winterprei. Het stukje grond daarnaast heeft Jan 
net ingezaaid, aan de buitenkanten zaaiajuin en 
daartussen wortelen. ‘Er is een reden waarom ik 
aan de buitenkant zaaiajuin plant’, zegt Jan. ‘Die 
houden de wortelvliegen tegen, ze kunnen niet 
tegen de geur van de zaaiajuin'. 

de kleine tuin
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De serre 
Naast de grote en kleine tuin heeft Jan een kleine 
serre. ‘Hier staan enkele dubbelstammige tomaten-
planten, gekocht aan het groentekraam op het 
dorp op zondagvoormiddag’, zegt Jan. 'Daarnaast 
heb ik hier kleine tomaatjes staan: trostomaatjes, 
gele tomaatjes, kers- en tijgertomaatjes,... Ook 
rode biet, komkommer en courgette. En potjes met 
zaadjes van struikbonen. Die worden klaargemaakt 
om nadien buiten te planten’.  

Vader op zoon 
We polsen of Jan al lang 
bezig is met het houden van 
een moestuin. ‘Ik denk dat ik 
toch al bezig ben van in ‘75’, 
vertelt Jan. ‘Het is een hobby 
die ik overgenomen heb van 
mijn vader’.  

Mooie en lekkere groenten 
komen niet vanzelf. ‘Je moet 
er toch wel wekelijks mee 
bezig zijn’, zegt Jan. ‘Er kruipt 
toch wel wat tijd in. Bv. het 
spitten, vroeger deed ik dat in 
een dag, nu met ouder te 
worden, doe ik dat verspreid 
over een paar dagen (lacht). 
En met het zaaien en planten 
heb je al snel twee dagen 
werk. En dan volgt het onder-

houd van de moestuin.’ 
Besluit: een moestuin vraagt toch wel wat 
werk, maar er komen wel lekkere, verse 
groenten op het bord van Jan.  

We danken Jan voor het interessante gesprek, 
en wensen hem een goede oogst! 

de grote tuin



Op goed geluk 

We trekken een diagonaal op de kaart van Hansbeke. We bellen onaangekondigd aan bij het dichtstbij gelegen 
huis. We babbelen over het leven. Telkens een ontmoeting met een bekende of minder bekende Hansbekenaar. 
Telkens een verrassing… 

We bellen aan in de Voorde-
straat 9 en vragen aan Lander 
De Baets (23 jaar) of we een 
interview van hem mogen 
afnemen. Hi j is meteen 
enthousiast. Lander is de 
zoon van Hilde Lippens en 
Didier De Baets en heeft een 
zus, Janne. Lander deed zijn 
middelbare studies in het LTI 
(Land- en tuinbouwinstituut) 
te Oedelem. Hij werkt sinds 1 
maand bij Curando (Ruise-
lede) en doet het tu in-
onderhoud van verschillende 
woonzorgcentra. Voordien 
deed hij tuinaanleg en -onder-
houd bij Gerdy Verstraete. Zijn 
hobby’s zijn fotografie (dieren) 
en frisbee. Sinds 3 jaar is 
Lander aangesloten bij een 
club te Lievegem (LIFT) en 
speelt hi j in competit ie-
verband.  

We nemen plaats achterin het huis met uitzicht op de 
velden en op de hofdieren van Lander. Hij houdt 
kippen, eenden, fazanten, geiten, konijnen en hun 
‘buitenverblijf’ is praktisch en mooi ingericht. Een 
waar paradijs voor dieren! 

Wat betekent Hansbeke voor jou? 
Het eerste wat in mij opkomt is ‘thuiskomen’. Al 23 
jaar is het mijn thuis en ik wil hier het liefst blijven 
wonen. 

Waarom woon je hier graag? 
Iedereen kent iedereen. Er is altijd wel iemand die je 
kent als je bijvoorbeeld naar het dorp of het station 
gaat en waarmee je dan een praatje maakt. Ook de 
natuur in ons dorp vind ik heel mooi. 

Wat is voor jou het mooiste plekje in Hans-
beke? 
In de Voordestraat staat het kasteel van Jan Toye. 6 
maand geleden heeft hij de wegel achter het kasteel 
opengesteld voor het publiek. Het uitzicht dat je daar 
hebt, ook op de tuin van het kasteel, vind ik prachtig. 

Ik ga er wekelijks wandelen. 
Ik ben een echte buiten-
mens. 

Wat was het mooiste 
moment uit jouw leven? 
Als ik iemand gelukkig kan 
maken dan ben ik ook 
gelukkig. Mensen helpen 
maakt me blij. Ik herinner 
me dat er eens een man 
met de fiets was gevallen. 
Hij had een vrij grote wonde 
aan zijn been. Ik ben toen bij 
h e m g e b l e v e n t o t d e 
ambulance kwam.  

Waar ben je trots op? 
Ik ben best trots op hoe 
mi jn leven to t nu toe 
verlopen is. 

Welke dromen heb je 
nog? 

Mijn droom is om een eigen kinderboerderij te 
hebben waar scholen kunnen langskomen. Naast 
het eten geven van de dieren zou ik ook activiteiten 
voor de kinderen organiseren. 

Welke tijd zou je opnieuw willen beleven? 
De leeftijd onder de 10 jaar! Dan heb je echt geen 
zorgen en moet je aan niks denken. Hoe leuk is dat. 

Wat zou je in jouw leven anders hebben 
gedaan? 
Alles in het leven gebeurt met een reden. Als er iets 
verkeerd is gelopen of je hebt iets fout gedaan, dan 
kan je daar uit leren. 

Welke toekomst wens je jezelf toe? 
Ik hoop gezond en gelukkig te mogen blijven. Huisje, 
tuintje, boompje zie ik wel zitten en dan nog het liefst 
in Hansbeke. Ik zie wel waar mijn leven naartoe leidt 
als ik maar gelukkig ben. 

Bij het afscheid neemt Lander ons nog mee naar de 
dieren die vooraan in de tuin zijn gehuisvest. Hij 
geniet duidelijk van het buiten zijn, de dieren, 
Hansbeke, het leven. Mooi om te zien…. 
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Lander De Baets



Iemand stuurde me een tijdje geleden een foto van 
een opgezette sperwer en schreef dat deze vogel 
de inspiratie was geweest voor verschillende 
spreekbeurten op school. Na ontvangst van de mail 
duwde ik per ongeluk op de “wis” toets, zodat zowel 
de afzender als de foto verloren zijn gegaan. Niet 
getreurd, we schrijven er toch een artikel over! 

Wie het al meemaakte in zijn tuin, herkent het 
verhaal: je hoort plots alle vogels luid alarmeren. Je 
kijkt rond of in de lucht en met wat geluk zie je een 
vogel met een razende snelheid door je tuin klieven 
terwijl een merel  luidkeels roepend probeert te 
ontsnappen. Negen op de tien keer loopt het goed 
af voor de merel, maar niet altijd… Even met de 
ogen knipperen, en je had het zelfs niet gezien, zo 
snel kan het gaan. 

Sperwers zijn felle jagers. Het ene moment cirkelen 
ze hoog in de lucht en speuren naar een mogelijke 
prooi. Wanner ze een interessante prooi zien dan 
vliegen ze er heel steels op af: ze benutten elke 
mogelijke dekking en scheren laag over de grond of 
over de haag om pas op het allerlaatste moment 
tevoorschijn te komen en op volle snelheid op de 
prooi af te gaan.  Soms loopt dat zelfs slecht af voor 
beide partijen. In hun furie om de prooi te vangen 
zijn al heel wat sperwers gesneuveld tegen een 

raam…Vooral het klein grut (mezen, mussen, vinken) 
staat op het menu, net als merels, spreeuwen of 
lijsters. 
Het vrouwtje mist de roodbruine kleur op de borst 
en is iets groter dan een mannetje. Ze durft ook wat 
grotere vogels slaan, maar een tortelduifje is toch 
wel het maximum.  

Sperwers zijn terug van weg geweest. Pas de 
laatste 20 jaar nemen ze in aantal terug toe. Vroeger 
werden ze fel bejaagd. Nu kun je ze zelfs in onze 
verstedelijkte omgeving te zien krijgen. Voor hun 
nest geven ze een voorkeur aan naaldbomen omdat 
die het jaar rond groen blijven en zo het nest 
verborgen houden. Even goed broeden ze in een 
oud ekster- of kraaienest, dat scheelt een pak in het 
maken van het nest! 

In de volksmond vertelde men lange tijd dat een 
koekoek in de herfst in een sperwer veranderde. In 
de lente veranderde de sperwer, ook wel “stekvogel 
of stekker” genoemd, weer in een koekoek! Beide 
soorten lijken sterk op mekaar en mensen wisten 
nog maar weinig af van vogeltrek. 

Roofvogels zoals de sperwer hebben hun plaats in 
de vogelwereld. Ze zorgen ervoor dat zieke of 
zwakke exemplaren opgeruimd worden zodat de 
andere vogels meer kans op overleven hebben. 

Peter De Groote 
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sperwer - vrouwtje

Zie je een interessante vogel? Neem een foto, en stuur die door naar Peter 
(peter.degroote@icloud.com). We zitten door onze voorraad foto’s, en willen nog een jaargang 
lang artikels schrijven over vogels.

sperwer - mannetje  
herkenbaar aan de bruinrode veren

mailto:peter.degroote@icloud.com
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Dorpsraad 

www.afrit12hansbeke.be. 

Koen Degroote staat weer te schilderen 

Koen Degroote, kunstenaar en laatste bewoner van het station van Hansbeke, gaat terug aan de slag. En nu 
voor echt. Hij kon al eens oefenen op de wanden van het spoorwegtunneltje aan de Melkerijstraat, net voor 
het afgebroken werd. Nu gaat hij voor een groot werk in de Bomboaretunnel. 

Wat wordt het, Koen? 
Koen: Ik schilder op de holle betonmuur tussen de twee trappen die toegang tot de treinperrons geven. Het 
wordt een werk geïnspireerd op dat wat te zien was in het Melkerijstraattunneltje. Het wordt een Hansbeeks 
landschap met de kerk als raket en ook nog een “bomboare” en een schietspoel. Ik werk met kwast en 
penseel en gebruik acrylverf. 

Kan je dat zomaar doen? 
Koen: Ik heb de goedkeuringen van Infrabel en Stad Deinze. Ik krijg ook een projectsubsidie van de Stad en 
de nodige nadarhekkens. Het had allemaal wat voeten in de aarde want ik moest een bestek opmaken. Dat 
moest goedgekeurd worden door het college van burgemeester en schepenen. Een ander ernstig probleem 
is dat Infrabel alle betonwanden met een product heeft behandeld dat water-, vuil- en graffiti-afstotend werkt. 
Die laag moet ik er eerst afhalen met afbijtmiddel, “decaperen” dus. Anders pakt de verf niet. Ideaal zou zijn 
om daar een gespecialiseerde firma op te zetten maar daar is geen geld voor. Het wordt dus handwerk, 
meter voor meter. Wie wil, mag komen helpen! 

Wanneer is het kunstwerk klaar? 
Koen: Alles afgewerkt hebben tegen de junikermis zou natuurlijk heel mooi zijn. Maar ik ga geen dure eden 
zweren. Ik zit midden in een verbouwing van ons huis in de Begijnhoflaan en daar kruipt ook tijd in. Bovendien 
moet ik nog water- en elektriciteitstoevoer in de tunnel regelen want daarvoor verwijst de Stad mij naar 
bereidwillige buurtbewoners. Nu nog hopen dat het weer meezit want met verkleumde vingers is het moeilijk 
werken.  

We wensen Koen goeie moed en roepen meteen op om hem een handje te helpen, bv. bij het 
“decaperen”. Gewoon Koen aanspreken. Zo wordt het nog meer een werk van en voor Hansbeke!

Proper! 

Mooimakers Marleen en Hugo bedanken alle mooimakers van 
Hansbeke voor hun inzet met de LENTESCHOONMAAK. Hansbeke zag 
er terug heel proper uit na de schoonmaakcampagne van maart. 
Bedankt iedereen! 
Wie zich wil aanmelden om ook Mooimaker te worden, geeft een seintje 
aan Marleen of Hugo.  
Ook voor materiaal kan je bij hen terecht.  

Marleen: 0479 72 00 05 - vanooteghemmarleen@hotmail.com 
Hugo: 0474 22 92 31 - schaeckh55@gmail.com 

mailto:vanooteghemmarleen@hotmail.com
mailto:schaeckh55@gmail.com
http://www.afrit12hansbeke.be
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Verenigdt met dt! 

De verenigingenmarkt krijgt stilaan vorm. Elke vereniging organiseert een leuke activiteit of stelt zichzelf op 
een of andere manier in de schijnwerpers. Het gebeurt allemaal  in en rond Hansbekedorp, zowel ten noorden 
als ten zuiden van de spoorweg, ja zelfs onder de spoorweg in de Bomboaretunnel. 

Op de laatste voorbereiding kozen we “Hansbeke Verenigdt” als slogan voor de verenigingenmarkt.  
We kozen er ook voor om Hansbeke Verenigdt niet op kermiszaterdag 7 oktober maar op kermiszondag 8 
oktober te doen plaats vinden, van 14.00 uur tot 18.00 uur. 

Doen al mee: Afrit 12,  Arscene vzw,  BBC Hansbeke,  Feestcomité ’t Verzetje, Femma, Ferm, Fotoclub Klik, 
Kiwanisclub Hansbeke Niviala, Landelijke Gilde, Mooimakers, Ouderraad, Samana, Sint Paulus School, 
Scouts, Toneelvereniging Niet Versagen, Tuupetegoare, Unizo, Vlakaf, Volleybal SMASH &GO, Volley 
Gezinsbond, VVE Hansbeke, Vrijwillige bloedgevers Hansbeke, Yoga. 

PS: We schrijven “Verenigdt” met een “d” én een “t”. We doen dat met opzet. Hansbeke is al flink verenigd 
maar wil nog verder verenigen. Dus: Hansbeke is verenigd en Hansbeke verenigt. En nu maar hopen dat onze 
leerkrachten - die hun best doen om de kinderen geen dt-fouten te laten schrijven - onze schrijffout niet 
veroordelen… 

Wie wil meewerken aan de verdere voorbereiding komt maandag 5 juni om 20.00 uur naar de 
gemeentezaal. 

Dorpsraad 

www.afrit12hansbeke.be. 

Zjeraar: ‘Nie eerlijk, ik benne den 
eenegsten die toalfeidn mag 

moakn in Vlakaf!’

http://www.afrit12hansbeke.be


Wellekomn in Ansbeke 

Ze komen uit een naburig dorp of verhuisden uit een grote stad. Ze zijn al wat ouder of nog heel jong.  Ze huren 
een huis, renoveerden er één, of bouwden een nieuw. 
Allemaal hebben ze hetzelfde gemeen: Hansbeke werd hun nieuwe thuis. 
Wonen ze graag in ons dorp? Kozen ze heel bewust voor Hansbeke of was het een toevalstreffer? Willen ze hier 
lang blijven, of is Hansbeke een tijdelijke halte in de treinreis van het leven? 
Wellekomn in Ansbeke, nieuwe inwoners! 

Op een mooie lentenamiddag mogen we aanbellen 
in een gloednieuwe zonnige woning in de Grote 
Merestraat nummer 40. Sinds half december wonen 
Astrid Forceville en Arno Moerdijk hier met hun 
zoontje Tuur. Voorheen woonden ze in een 
appartement in Sint-Amandsberg. Arno is een echte 
Gentenaar: geboren en getogen in de buurt van de 
Dampoort. Astrid groeide op in Oosterzele. Ze 
leerden elkaar kennen tijdens hun studies geografie 
aan de Gentse universiteit. Tijdens de corona-tijd 
begonnen ze te zoeken naar een stekje om zich 
definitief te settelen, en die zoektocht begon 
oorspronkelijk in Gent. Maar wie het zich herinnert: 
iederéén ging in die vreemde Corona-periode op 
zoek naar vastgoed, en je moest énorm snel zijn. Tijd 
om het huis eens opnieuw te bekijken samen met je 
ouders was er niet – sommige mensen kochten zelfs 
huizen zonder ze eerst te gaan bezichtigen! De 
prijzen waren ook echt onvoorstelbaar hoog.  

Astrid herinnert zich een huis in Gentbrugge dat in 
een afschuwelijke toestand was, maar waar toch een 
enorm bedrag voor gevraagd werd. Langzaam maar 
zeker breidden ze hun zoekregio uit, oorspronkelijk 
vooral ten zuiden van Gent, in de richting van Astrids 
ouders, die nu in Wetteren wonen. Tot ze plots een 
interessante bouwgrond zagen liggen in een dorpje 
dat ze wel vaag kenden, via collega’s of verre familie. 
En plots viel de puzzel in elkaar. Arno’s oom is 
architect en tekende de plannen, hij kende 
verschillende goede aannemers en zo konden ze hier 
een mooie lichtrijke woning bouwen, met ook plaats 
genoeg voor de volgende generatie… want 
ondertussen was kleine Tuur op komst! Het najaar 
van 2022 zullen Arno en Astrid niet snel vergeten. 
Dat was, om het met een understatement te zeggen, 
nogal hectisch. De afwerking van hun Hansbeekse 
huis liep een beetje vertraging op, maar ook Tuur 
kwam met vertraging op de wereld… zo kon het 
oorspronkelijke plan, nl. half november verhuizen met 
een baby’tje van enkele weken oud, niet doorgaan. 
Helaas was de huur van hun appartement wel al 

opgezegd, en zo hebben Astr id en Arno 
noodgedwongen nog een maand onderdak gezocht 
bij de ouders van Astrid in Wetteren. Ondertussen 
kwam er énorm veel hulp van ouders, familie en 
vrienden. Het leegmaken en opruimen van het 
appartement, verhuizen naar Hansbeke en alles min 
of meer installeren in het nieuwe huis: het waren al 
die welgekomen werkkrachten die het deden, en 
Arno en Astrid zijn er hen duidelijk nog heel dankbaar 
voor.  

Na vier maanden in Hansbeke zijn ze erg gelukkig in 
hun nieuwe stulpje en in dit dorp. Ze namen het fijne 
initiatief om zich voor te stellen aan de nieuwe buren 
door overal een briefje met geboortekaartje in de bus 
te steken, en deden al mee aan de (helaas 
uitgeregende) wandeling van de Landelijke Gilde op 
paasmaandag. Hun grote raam met zicht op straat, 
zorgt er ook voor dat ze erg “begroetbaar” zijn, en 
dat sociale contact vinden ze zelf erg tof.  

Het koppel vindt Hansbeke zo fijn omdat het nog 
klein en landelijk is, maar dat je hier toch alles hebt: 
een bakker, apotheker, Miekes Superetje, de school. 
Tuur gaat nu nog in Zomergem naar een crèche, 
maar kan in september starten in de vernieuwde 
crèche van Tineke Verleye, die verhuist naar de 
Nevelestraat. Zowat om de hoek dus.  
Alles in de buurt hebben is heel gemakkelijk, en 
zeker de warme bakker zouden ze moeilijk kunnen 
missen. In Sint-Amandsberg zag Astrid de éne na de 
andere zelfstandige bakker sluiten. Sommige 
bakkerijen werden vervangen door ketens, maar dat 
is toch niet hetzelfde. Ze hoopt dus, samen met vele 
Hansbekenaren, dat ze nog heel erg lang zullen 
mogen genieten van het lekkere brood van bakker 
Deolet!  

Een zorg die ze wel hebben is de capaciteit van de 
school. Ze zagen dat er nog veel wordt bijgebouwd 
in Hansbeke, momenteel tussen de Zandestraat en 
de Brugse Heirweg. Ook zien ze veel huizen die te 
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koop staan omdat oudere Hansbekenaren kleiner 
gaan wonen. Als in veel van deze nieuwe woningen 
jonge gezinnen komen wonen, zal er dan wel 
genoeg plaats zijn in het Hansbeekse schooltje? Ze 
vingen al verhalen op van kindjes die buiten ons dorp 
naar school moeten – en dat zouden ze héél erg 
jammer vinden. De charme van zo’n klein dorp is 
juist dat iedereen die dat wenst, ook hier naar school 
kan gaan, en elkaar daar leert kennen. Een oproep 
aan de school dus van deze twee geografen, die wel 
wat kennen van demografie, om tijdig te anticiperen 
op de toename van het aantal kleuters en kindjes in 
Hansbeke. 

De uitstekende ligging van Hansbeke, dat horen we 
bij veel nieuwe inwoners, is ook voor Arno en Astrid 
een enorme troef: Astrid werkt bij Fiberklaar BV, een 
telecombedrijf dat het glasvezelnetwerk uitbreidt 
zodat we nog sneller kunnen surfen. Helaas nog een 
beetje toekomstmuziek voor Hansbeke, want men 
begint met de aanleg in de stedelijke en dicht-
bevolkte regio’s… maar zodra het kan zal Astrid 
Hansbeke bovenaan de lijst proberen zetten! Haar 
bedrijf is gevestigd aan Flanders expo, met de auto 
staat ze er op 12 minuten dankzij “onze” oprit aan de 
E40. Haar collega’s van Landegem en Merendree 

wonen in aantal kilometers dichter bij het werk, maar 
doen er langer over.  

Arno werkt als consultant bij Digitaal Vlaanderen, zijn 
kantoor is in het Lovelinggebouw aan het station 
Gent Sint-Pieters. Voor hem is onze treinhalte dus 
een zegen. Van deur tot deur is hij nog geen half uur 
onderweg.  

Veel tijd voor hobby’s hebben deze jonge ouders 
momenteel niet. Arno gaat wel wekelijks een potje 
mini-voetballen in Gent. Astrid heeft haar liefde voor 
zwemmen en badmintonnen tijdelijk op een lager 
pitje gezet. Ze geven liever voorrang aan sociale 
contacten, aan tijd voor familie en vrienden. Extra 
beweging schiet er dus eventjes wat bij in, maar daar 
zullen ze later wel terug tijd voor kunnen maken. 

Hier zitten twee toffe jonge Hansbekenaren, klaar om 
veel mensen te leren kennen en tussendoor “op ’t 
gemakje” hun huis nog verder af te werken. We 
wensen hen het allerbeste, en heel erg Wellekomn in 
Ansbeke! 
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Buitenlesdag op 27 april! 

Op donderdag 27 april was het buitenlesdag. Ook onze school deed mee van 
groot tot klein. Ze trokken naar buiten om daar les te volgen. We zijn overtuigd dat 
leerlingen wat ze doen, beleven, ervaren met al hun zintuigen veel langer gaan 
onthouden. Ook als het weer minder is. Want weet je slecht weer bestaat niet, 
alleen slechte kleding. 
Hier enkele ervaringen:  

De meeste kinderen weten dat een hele tijd op een stoel zitten een beetje saai kan 
zijn op school.  
Daarom doen veel scholen mee aan een 
buitenlesdag. 
De bedoeling van buitenlesdag is 
namelijk om meer beweging en meer 
vrijheid in de lessen te steken en een 
frisse neus te halen terwijl de leerlingen 
hun hersenen laten kraken.  

Wij hebben een breukenspel gespeeld 
buiten op de speelplaats. In de wero les hebben we de organen met 
stoepkrijt getekend. Daarna een foto genomen met de iPad en dan 
verder gewerkt met onze eigen tekening.  

Wij trokken naar Gent voor de buitenlesdag. We waren niet de enige klas. Het was heel druk in het station en in 
het centrum van de stad.  
Aan de stadshal aten we fruit en herkenden we het Belfort, de Mammelokker en de Lakenhalle. Nadien trokken 
we naar de Sint-Baafskathedraal. Die was mooi versierd met azalea's en bloemstukken. De trampolines in het 
tuintje waren afgesloten. Dat was jammer. Daarna wandelden we langs de Schelde naar Portus Ganda. Het 
water van de Schelde stroomt er heel snel en vloeit samen met de Leie. Er werd een sluis gebouwd zodat de 
bootjes veilig kunnen varen. De juf 
legde uit hoe die werkt. Onze 
boterhammen aten we op aan de 
Sint-Baafsabdij. Daar mochten we 
ook verstoppertje spelen. Na de 
middag stapten we naar het Huis 
van Alijn. Ondertussen scheen de 
zon al heerlijk. Daar kregen we een 
rondleiding met een gids. We zagen 
voorwerpen van de tijd toen onze 
ouders en grootouders. De gids 
vertelde hoe mensen vroeger 
leefden en feest vierden. We 
keerden terug naar school met de 
tram en de trein.  

4de, 5de en  6de leerjaar  

Evelien De Keukeleire 
Directeur  
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Vlakaf mei 2023  15

Mensen maken het dorp



Het seizoen loopt stilaan op zijn einde, maar we 
blikken terug op een fantastisch seizoen. Als club 
blijven we in de lift zitten, zo trekken we meer en 
meer jeugdspelers aan en konden we onze club 
naast een extra eerste ploeg in 4de provinciale ook 
verrijken met een allereerste damesploeg in onze 
geschiedenis. 

Deze dames eindigden met fierheid op de derde 
plaats, met een totaal van 39 punten. Voor volgend 
seizoen zijn we nog op zoek naar enkele dames om 

de ploeg een grote weerbaarheid te geven om te 
strijden voor een hogere plaats in het klassement. 

Onze jeugdploeg U8 deed het geweldig! Met niet-
officiële uitslagen als 13-9 en 13-10 winnen ze de 
meeste van hun wedstrijden. Duidelijk dat deze 
overwinningen op de gepaste manier gevierd 
worden. We danken ook trainer Maarten Imant voor 
zijn inzet en enthousiasme. Om onze jeugdwerking 
verder uit te bouwen organiseren we in de maand 
mei enkele oefentrainingen, aarzel niet om hieraan 
deel te nemen. Voor het nieuwe seizoen hanteren 
we terug een lidgeld-loze instap voor alle kinderen 
tot 8 jaar, dit om zorgeloos van de eerste 
voetbalstappen te kunnen genieten. Voor meer info 
omtrent de Jeugd kan je steeds bij Jo De Muer 
terecht of via onze website www.vvehansbeke.be 
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Het seizoen zit er weer op! 
Als je dit leest, zit het seizoen 
‘22-‘23 erop. Een seizoen dat 
spannend bleef tot op het einde. 
Onze A-ploeg kan, mits Guco 

Lier met ruim verschil te kloppen, nog tweede 
worden. Nog belangrijker is dat Hansbeke B in zijn 
laatste match de titel kan pakken! 
Vorige week viel de verrassing: BBC Wille Hansbeke 
B won de topmatch uit bij leider Lede. Winst in de 
laatste thuismatch tegen Denderleeuw betekent 
meteen dat de pas twee jaar in provinciale spelende 
ploeg meteen een titel pakt. Nooit gezien. Uiteraard 
spelen die jongens al veel langer samen. Ze hebben 
alle jeugdreeksen doorlopen bij ons en pas twee 
seizoenen terug werden ze als B-ploeg in-
geschreven in provinciale. (nvdr: En inderdaad, we 
weten ondertussen dat de B-ploeg kampioen 
geworden is) 

De bedoeling was en blijft om op termijn naar eerste 
provinciale door te stoten. Vorig jaar was de 
promotie naar derde al meteen een feit. Dat de 
jongens van Stefan De Volder bij hun debuut in 
derde meteen een titel kunnen pakken was 
helemaal niet voorzien. Weliswaar was er de 
aanvulling van Litouwer Martynas Grygalis, een 
dubbele meter, maar toch.... 

Sowieso nu al een fantastische prestatie. Als je dit 
leest weet je ook al of die titel daadwerkelijk werd 
binnengehaald… 

A-ploeg wordt grondig vernieuwd 
Volgend seizoen zal het beslist wennen worden voor 
de supporters van BBC Wille Hansbeke A. Bram 
Courteyn, Tim Heyse en Nathan De Meulemeester 
slaan de tenten ergens anders op. Erger is dat 
vedette Ward Meylemans en autochtoon Stef 
Gyssels ook de ploeg verlaten. Ward wordt niet voor 
niets de beste center in de reeks genoemd. Stef 
langs de andere kant is een heel grote belofte die dit 
jaar al mooie dingen liet zien en boven alles een 
echte Hansbekenaar is. Meylemans werd vervangen 
door Arne Claes (Gent Hawks) die hiermee een 
zware erfenis op de schouders krijgt. Robin Spaens 
komt over van Ieper om Demeulemeester te 
vervangen. Dat komt goed want Spaens was ook in 
tweede klasse een topper. Vanuit Waregem komen 
Tim Bruyneel en Robin Marreel de kern ver-
volledigen. Kan Bart Inghelbrecht van al dat talent 
een vlot draaiend geheel maken? We zien het 
volgend jaar! 

Johan Gaudissabois

Sporha

http://www.vvehansbeke.be


De zondagreserven hadden een 
speciaal seizoen dit jaar, de ploeg 
speelde slechts 15 wedstrijden, 
mede door geannuleerde wed-
strijden door de tegenpartij, of 
wedstrijden afgelast door de staat 
van het terrein. Toch eindigden ze 
op een knappe derde plaats, en 
was het vooral de kampioen die 
met schrik speelde tegen onze 
mannen! 
De beloften eindigden op een 
zevende plaats. 

We kunnen spreken van een 3de 
succes (naast de dames en de 
jeugd). Onze nieuwe eerste ploeg 
in 4de provinciale eindigde op een 
zesde plaats, en toonde duidelijk 
zijn waarde door op de laatste 
speeldag de kampioen Oostakker 
met een gelijkspel naar huis te 
laten keren. Op naar een volgend 
seizoen! 

Als laatste bekijken we de eerste 
ploeg in 3de provinciale, maar 
liefst 59 punten werden gehaald 
onder leiding van coach Frederik 
Standaert, met een vijfde plaats als 
resultaat. Daardoor speelt deze 
ploeg nog de nacompetitie voor 
een stijging naar 2de provinciale. 

Voetbal is natuurlijk onze sport, maar naast 
het veld viel er dit seizoen ook veel te 
beleven. We willen iedereen bedanken voor 
deze beleving, en we zien elkaar graag het 
volgende seizoen. Onze halfoogstfeesten 
staan reeds gepland op 25, 26 en 27 
augustus – waar we jullie graag uitnodigen 
op de luxe-barbecue. 

Wim Maebe 
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Han(del)sbeke 

Omdat we het belangrijk vinden dat ons dorp leefbaar en dynamisch blijft, stellen we graag de startende 
handelszaken voor. Dankzij de ondernemingszin van deze zelfstandigen hopen we dat Hansbeke een bloeiend 
dorp mag blijven.  In de Molensteenstraat 37 spreken we af met Chris De Smedt (29) en Yana Dhoore (30), 
die onlangs traiteurzaak Salu opstartten. 

Chris werkte 9 jaar in een slagerij in Nazareth en in 
Lotenhulle, toen hij het tijd vond om een nieuw 
hoofdstuk aan te snijden. Net toen polste Cedric 
Mortier uit Nevele of Chris geen interesse had om zijn 
traiteurafdeling over te nemen. Doordat de winkel 
van Slagerij Mortier fors was uitgebreid, had Cedric 
geen tijd meer om nog feesten te 
cateren. Hij wilde die afdeling heel 
graag aan Chris overlaten, want 
ze hadden al vaker samen-
gewerkt en blijkbaar had hij veel 
vertrouwen in de jonge Hans-
bekenaar. Het koppel heeft alle 
voor- en nadelen goed af-
gewogen en in september 2022 
zijn ze dan begonnen met Salu. 
Die naam vonden ze in de 
beginletters van hun twee kindjes, 
Sanne en Lucy. 

Yana, die ook nog als opvoeder in 
Gent werkt in een inclusieve 
kinderopvang, helpt volop mee in 
de zaak. ‘Elk weekend verzorgen 
we wel één of twee feesten’, 
vertelt ze. ‘Als het nodig is, 
splitsen Chris en ik ons op. De 
vri jdag doet Chris de voor-
bereidingen in de loods in Ruiselede, waar al ons 
materiaal staat. We hebben nog gezocht in 
Hansbeke of Nevele, maar hier vonden we jammer 
genoeg niets. Zaterdag of zondag staan we dan op 
het feest en op maandag zorgt Chris voor de 
opkuis.’  

Veel klanten contacteren nog Slagerij Mortier, die 
meteen doorverwijst naar Salu. ‘Maar meer en meer 
mensen vinden al rechtstreeks de weg naar ons,’ 
zegt Chris. ‘We benadrukken wel dat we nog altijd 
met het kwaliteitsvlees van Mortier werken, waar de 
klanten heel tevreden over zijn. Een tijdje geleden 
hebben we ook onze bestekzakjes geïntroduceerd, 
met onze contactgegevens op. De eerste keer dat 
we die gebruikten was op een feest met ruim 

duizend mensen! Meteen een schot in de roos qua 
reclame’, lacht Chris. 
Het moeten echter niet altijd grote feesten zijn. ‘Ook 
voor een communie of bedrijfsevenement voor 
pakweg 20 personen kan je bij ons terecht. We 
werken op maat en luisteren goed wat de klant wil. 

Het draait bij ons voornamelijk 
om het eten: een goeie bar-
becue, stoverij met frietjes, 
warme beenhesp, … Ook de 
feedback die we krijgen is voor 
ons erg belangrijk, zodat we 
blijven verbeteren en vernieuwen. 
Onlangs hebben we bijvoorbeeld 
een pastafestijn georganiseerd’, 
zegt Yana. ‘En we bezoeken 
regelmatig horecabeurzen om 
nieuwe ideeën op te doen.’ Salu 
zit intussen goed verankerd in 
Hansbeke: basketbalclub BBC 
Hansbeke en de Sint-Paulus-
school (voor het schoolfeest) 
vonden al de weg naar Salu.  

Chris en Yana kunnen gelukkig 
op veel mensen rekenen om de 
zaak te doen slagen. ‘Voor elk 
feest schakelen we flexijobs en 

studenten in. Die doen dat heel graag, omdat ze 
geen voorbereiding of opkuis moeten doen en soms 
al om 22.00 u. klaar zijn’, vertelt Chris. Maar het 
belangrijkste van al: ze kunnen altijd rekenen op de 
ouders van Chris om de kindjes op te vangen als dat 
nodig is. Tussen alle drukke bezigheden vindt het 
koppel gelukkig nog tijd voor wat ontspanning. 
‘Woensdag is onze sportdag en danst Yana in Aalter 
en speel ikzelf badminton’, zegt Chris. ‘Bovendien 
heb ik op weekdagen nu tijd om de kinderen naar 
school te brengen. Dat lukte niet toen ik nog in de 
slagerij werkte. En na een druk weekend maken we 
altijd tijd voor een leuke activiteit met de kinderen.’ 

www.traiteursalu.be - tel 0474 224 250 
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Wie ben ik

Hoe heet je? 
Mijn naam is Ghizlane 

Hoe oud ben je? 
Ik ben 11 jaar oud. 

Waar woon je? 
Ik woon in de Ostijnstraat 3. 

Wie zijn jouw mama, papa en zussen? 
Mijn mama is Thalia, mijn stiefpapa is 
Lorenzo. Ik heb nog een zusje, Ilenia. 

Waar ga je naar school? 
Ik ga naar de Sint-Paulusschool in Hansbeke. 

Ik ga altijd met de auto,  
vroeger ging ik veel met de fiets. 

Wat is jouw grootste droom? 
Mijn grootste droom is om actrice te zijn.  

Het is al een tijdje mijn droom,  
en ik wil die echt waarmaken.   

Waar ben je fier op? 
Dat ik een doorzetter ben.  

Waar ben je niet zo handig in? 
Eigenlijk niets, Het is niet dat ik in iets  

echt niet handig ben.  

Wat wil je zeker eens meemaken? 
Iemand beroemd ontmoeten, en op tv komen. 

Waar ontmoet je jouw vrienden? 
In het parkje, en vaak gewoon  

bij mij of bij hen thuis. 

Als we je nu naar een plek op de wereld 
konden toveren, welke plek zou dat zijn? 

Naar Griekenland. Ik vind Griekenland een hele 
mooie plek. Met de mooie natuur en helder 

zeewater. Ik zou mijn familie meenemen.   

Wat koop je zoal met je zakgeld? 
Af en toe koop ik wel iets wat niet zo duur is, 

maar ik spaar vooral.  
Voor wat weet ik nog niet echt. 

Voor welke film blijf je thuis? 
To all the boys I've loved before. 

Welke plek vind je mooi/leuk in Hansbeke? 
Het parkje. En de mooie natuur in Hansbeke. 



Gemeenteraad 2 maart 2023 

In de Politieraad wordt Annick Verstraete (Groen-
Rood) opgevolgd door Freija Dhondt (Vooruit). 

Schepen Sofie D’hondt (Open Deinze) merkt op dat 
de aanpassing van het meerjarenplan 2020-2025 
ondanks alle opmerkingen daarover van de 
oppositie, werd goedgekeurd door de hogere 
overheid. 

Cultuurhuis Hansbeke 
Jan Pauwels (N-VA) heeft in de krant gelezen dat de 
kostprijs voor het nieuwe Cultuurhuis van Hansbeke 
72% is gestegen (huidige geraamde kostprijs 
3.876.000 euro). Hij hekelt dat de raadsleden meer 
vernemen uit de krant dan uit de verslagen van het 
schepencollege. Bart Van Thuyne (cd&v) merkt op 
dat het vroegere Nevele nooit zo een investering zou 
kunnen dragen. Waarop Jan Pauwels repliceert dat 
Nevele besliste om de site van de oude jongens-
school te verbouwen voor hetzelfde doel. Er was 
zelfs al een voorstudie gemaakt die 80.000 euro 
kostte. Nevele wilde het Cultuurhuis verkopen. 

Olaf Evrard (Vlaams Belang) is tevreden dat er 
eindelijk een nieuw gemeenschapshuis zal komen in 
Hansbeke. Het heeft zeer lang geduurd omdat 
de bestaande plannen na de verkiezingen en 
de fusie opgedoekt werden om een 
ongekende reden. Het is niet duidelijk wat de 
plannen zijn voor de oude jongensschool. 
Wat wel duidelijk is, is dat als Hansbeke iets 
krijgt het altijd met eigen patrimonium moet 
betalen. Het is een speciaal ontwerp maar er 
kunnen niet meer mensen in. Voor grote 

evenementen zal nog steeds moeten uitgeweken 
worden naar de benedenzaal in Landegem. 

Schepen Van Thuyne zegt dat er een intensief 
participatief traject uitgewerkt is met het verenigings-
leven. Het schepencollege van de fusiestad besliste 
dat de tuin gemeenschappelijk moet blijven en niet 
kon verkocht worden waardoor de verkoop van het 
Cultuurhuis geschrapt werd. 

Honden en koersen 
De hondenschool krijgt een overeenkomst 
tot 31 december 2025 voor de lokalen op 
de Martinussite. Op die manier is er een 
gelijkschakeling in duur met de andere 
verenigingen die gehuisvest zijn in een 
stedelijk lokaal. 
De stad betaalt aan wielerwedstrijd VZW 
Nokere Koerse een hogere subsidie voor 
het behoud van de startplaats tot en met 
2027. 

Rostraat 
Olaf Evrard vraagt om de doodlopende arm aan het 
einde van de Rostraat af te sluiten met een 
slagboom zodat deze niet langer kan gebruikt 
worden als rust- en datingplaats en sluikstorten 
vermeden wordt. Schepen Johan Cornelis (cd&v) 
zegt dat dit onmogelijk is omdat de weg een 
openbaar karakter heeft. 

Meetjesland 
Jan Pauwels merkt op dat enkele deelgemeenten 
van de fusiestad tot het Meetjesland behoren en 
vraagt waarom Deinze niet aangesloten is bij 
Toerisme Meetjesland. Schepen Bruno Dhaenens 
(Open Deinze) zegt dat Deinze aangesloten is bij 
Toerisme Oost-Vlaanderen, Toerisme Leiestreek en 
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De Vlakafredactie begrijpt niet goed waarom voor het 
toerisme Meetjesland en Leiestreek gescheiden moeten 
werken terwijl Regionaal Landschap Meetjesland en 
Leievallei wél samenwerken als vzw, o.a. om een 
Landschapskrant uit te geven, de actie samenaankoop 
Behaag je tuin te organiseren enz. Begrijpe wie kan!



VVV Leiestreek en een eigen toeristische dienst 
heeft. Deze eigen dienst werkt wandelingen en 
fietsroutes uit over het eigen grondgebied. 
Binnenkort is de wandeling in Hansbeke klaar. 
Aansluiten bij Toerisme Meetjesland biedt geen 
meerwaarde aangezien bij hen het accent ligt op het 
krekengebied.  

Europese bekendheid voor Deinze 
Paul Soetaert (N-VA) vraagt of er tijdens het Belgisch 
EU-voorzitterschap (januari – juni 2024) een 
evenement gepland is waarvoor subsidie kan worden 
verkregen en waardoor Deinze Europese bekendheid 
krijgt. Burgemeester Jan Vermeulen heeft een 
suggestie voor een evenement: het is 500 jaar 
geleden is dat de graaf van Hoorne geboren werd op 
het kasteel Ooidonk. 

Bosmaaiers 
Winnoc Dedapper (GroenRood) vraagt om bij de 
opkuis van groenstroken omzichtig om te gaan met 
bosmaaiers. Ze beschadigen de bomen. Schepen 
Filip Vervaeke (Open Deinze) zegt dat nieuwe 
aanplant een kraag krijgt als snoeibescherming. 

OCMW 
Jan Pauwels, Olaf Evrard, Annick Verstraete en Freija 
Dhondt herhalen hun bezorgdheid over het 
zorgaanbod in Nevele. Burgemeester Jan Vermeulen 
zegt dat Kavel 1 en kavel 3 van de site aan de Graaf 
van Hoornestraat inderdaad uit de erfpacht gelicht 
worden. Op kavel 3 komt een speelpleintje en dat 
kan beter door de stad worden aangelegd. Kavel 1 
zal worden verkocht, maar dat is nog niet gebeurd. 
De stad kan bijvoorbeeld ook verkopen aan een 
sociale huisvestingsmaatschappij om er bejaarden-
woningen op te richten. Er is daarover nog niets 
beslist. Op kavel 2 wordt volgend jaar een openbaar 
park gerealiseerd. De burgemeester merkt ook op 
dat in Deinze momenteel 40 assistentiewoningen 
gebruikt worden door Oekraïense vluchtelingen, 
anders zouden ze toch leeg staan.  

Uit het jaarverslag over schuldbemiddeling blijkt dat 
55% van de dossiers alleenstaanden zijn zonder 
kinderlast en ook veel ouderen. Volgens schepen 
Marleen Vanlerberghe (cd&v) komt dit omdat deze 
moeten rondkomen met een pensioen. 

Gemeenteraad 27 maart 2023 

Toegangsweg buitenschoolse 
opvang Hansbeke 
Kristof Van den Berghe (GroenRood) 
vraagt om de toegangsweg naar de 
buitenschoolse kinderopvang in Hans-
beke veiliger te maken, onder meer door 
het verwijderen van prikkeldraad af-
sluitingen. Burgemeester Jan Vermeulen 
zegt hierop dat de stad geen eigenaar is. 
“We zullen de eigenaars contacteren 
(aanschrijven) om een oplossing te 
zoeken voor het probleem.” 

Djemba en zone 30 
Er wordt voor jeugdbeweging Djemba 
een nieuw lokaal gebouwd (kostprijs 
623.401,68 euro exclusief btw). 
Aan Vaart rechts 18 wordt een zone 30 ingevoerd 
tot de toegang naar de sporthal. Peter Parmentier 
(GroenRood) merkt op dat er lange stukken weg in 
zone 30 liggen, wat tot gevaarlijke situaties kan 

leiden als er geen maatregelen 
genomen worden om 30 km/uur af 
te dwingen. 

Onthaalouders 
De onthaalouders met een sui 
generisstatuut, aangesloten bij de 
stedelijke dienst, bekomen een 
subsidie van 5 euro per dag dat 
een kind afwezig is. Deze toelage 
wordt betaald met het bedrag dat 
de stad ontvangt van het Agent-
schap Groei (50.000 euro). Freija 
Dhondt vraagt een vergoeding van 
20 euro per dag, zoals dit was 
tijdens corona. Dit betekent een 
bijdrage van de stad van 150.000 

euro. Schepen Trees Van Hove 
(cd&v) somt op welke ondersteuning de stad nu al 
voorziet (installatie, startpremie, ongevallen-
verzekering, …). Bart Vermaercke (N-VA) en Olaf 
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Evrard willen een duidelijk overzicht van het volledige 
pakket vooraleer kan beslist worden over een hogere 
tussenkomst per afwezigheidsdag. Het reglement 
voor tussenkomst in de huur voor deze onthaal-
ouders wordt eveneens goedgekeurd. 

Mondelinge vragen 
De burgemeester deelt aan Olaf Evrard mee dat 
Tiktok verboden is op de werkpc’s van het 
stadspersoneel sinds midden maart.  
Hij deelt verder mee dat de bestaande politiezone 
Deinze-Zulte-Lievegem groot genoeg is en een 
fusie niet aan de orde is. Voor bepaalde 
special isaties wordt samengewerkt met de 
politiezone Gent. Er zijn geen abnormale vacatures. 

De kostprijs bedraagt in 2023 113 euro/inwoner van 
de zone. 
Karlien de Paepe (N-VA) verneemt dat de plaatsing 
van bankautomaten door de federale overheid  
geregeld moet worden met de banken. De stad 
neemt daarover geen initiatief. 

OCMW 
Het OCMW betaalt de begrafeniskosten van 
behoeftige personen. Peter Parmentier vraagt zich af 
of het haalbaar is dat men deze tussenkomt verplicht 
moet aanvragen de dag na het overlijden. Schepen 
Marleen Vanlerberghe (cd&v) zegt dat er nog geen 
problemen waren. In 2022 is dit 8 keer gebeurd.  

Gemeenteraad 27 april 2023 

Jan Vermeulen hekelt de manier waarop sommige 
raadsleden op sociale media rapporteren over de 
gemeenteraad. Hij verwijst naar een bericht van Bart 
Vermaercke, die het college een ‘immomakelaar die 
in de achterkamertjes beslist’ heeft genoemd. 

Deontologische code 
De oppositie stelt voor dat de deontologische 
commissie (die waakt over de naleving van de 
gedragscode door lokale mandatarissen, red.) wordt 
aangevuld met onafhankelijke experten zoals in Gent 
het geval is, en geen loutere afspiegeling is van de 
samenstelling van de gemeenteraad is. Zoniet dreigt 
de macht van de meerderheid de geloofwaardigheid 
van de commissie in het gedrang te brengen, aldus 
de oppositie. Er wordt onderzocht hoe en welke 
experten aan de commissie kunnen worden 
toegevoegd en het punt wordt uitgesteld. 

RUP Brielmeersen 
Stad Deinze en de provincie Oost-Vlaanderen sluiten 
een samenwerkingsovereenkomst af voor de 
opmaak van een ruimtelijk uitvoeringsplan. Dit moet 
een nieuw voetbalstadion voor SK Deinze mogelijk 
maken.  

Dorpskernvernieuwing Landegem 
Het ontwerpplan voor het segment Veldestraat - 
station Landegem wordt goedgekeurd. Kristof Van 
den Berghe vindt het een goed project, maar merkt 
op dat de communicatie naar de bewoners 
tekortschiet. Er is weinig over terug te vinden op de 
website goedgezegd.deinze.be. Schepen Van 
Thuyne antwoordt dat over dit tracé weinig op-
merkingen waren tijdens een infomoment. 

Klimaatadaptatieplan 
Schepen Filip Vervaeke geeft uitgebreid toelichting bij 
klimaatadaptatieplan. Bart Vermaercke reageert dat 
er geen prioriteiten naar voor worden geschoven. 
Winoc De Dapper is diep ontgoocheld. Dit plan is 
achterhaald, weinig ambitieus en veel te vaag. Terwijl 
de CO2-uitstoot in Oost-Vlaanderen in de periode 
2011-2020 met 12,9% is gedaald, is de uitstoot in 
Deinze in dezelfde periode met 7,8% toegenomen. 
Kristof Van den Berghe vult aan en zegt dat Deinze 
de gemeente is die het meest oppervlakte verhardt 
en één van de snelste ontbossers is in de provincie. 
Olaf Evard betreurt dat er geen voorstellen voor 
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Zjeraar: ‘Ikke, ik wille in die 

komissie zidn. Kè oaltijd 

geirne komissies gedoin.’

http://goedgezegd.deinze.be


subsidies zijn voor maatregelen bij de burger thuis. 
Het klimaatadaptatieplan wordt goedgekeurd. 

Retributiereglement voor vellen van bomen 
Kristof Van den Berghe stelt voor een retributie-
reglement goed te keuren waarbij een borg moet 
betaald worden om heraanplant van gevelde bomen 
te garanderen. Schepen Vervaeke zegt dat hij dit 
eerst wil onderzoeken met zijn diensten. Bart 
Vermaercke repliceert dat de schepen voldoende tijd 
heeft gehad om de agendapunten voor te bereiden 
en dat onderzoek te voeren. Het voorstel wordt 
verworpen. 

Herstellen en verminderen verkeersborden 
Kristof Van de Berghe werd aangesproken door 
bewoners in Hansbeke die zeggen dat er veel 
kapotte verkeersborden zijn en dat er ook veel te 
veel borden zijn. Hij stelt voor dat de stad advies bij 
andere instanties, inwoners in te schakelen om 
gebreken te melden en het aantal borden te 
beperken. De burgemeester antwoordt dat de 
technische dienst altijd de opdracht heeft om de 
borden te herstellen en het aantal te beperken. Elk 
bord heeft een functie en zeker in nieuwe situaties is 
duidelijke signalisatie belangrijk. Het voorstel wordt 
niet goedgekeurd.  

Uitbreiding KMO-zone 
Naar aanleiding van vragen van ondernemers stelt 
Kristof Van den Berghe voor om te onderzoeken 
waar een bijkomende KMO-zone kan komen, in het 
bijzonder voor startende ondernemers en vrije 
beroepen. Schepen Van Thuyne antwoordt dat dit 
onderzoek vervat zit in het beleidsplan ruimte.  

Mondelinge vragen 
Annick Verstraete vraagt dat de stad er voor zorgt 
dat de bankneutrale cashpoints, waaronder die in 
Nevele, rolstoeltoegankelijk zouden worden ge-
maakt. Dit is nu niet het geval. Bart Vermaercke en 
Freija Dhondt stellen vragen over het snoeien van 
bomen. Schepen Van Thuyne zegt dat bomen niet 
worden gesnoeid in functie van zonnepanelen, maar 
die zonnepanelen wel in rekening worden gebracht 
als er nieuwe bomen worden geplant. Het snoeien 
gebeurt gemiddeld om de vijf jaar. Bart Vermaercke 
vraagt of de initiatiefnemers voor het plaatsen van 
windturbines, zoals in Hansbeke (door Engie), hun 
projecten kunnen toelichten. Jan Vermeulen zal dit 
vragen.  

Op vraag van Kristof Van den Berghe antwoordt 
schepen Cornelis dat de Bomboaretunnel van 
Infrabel blijft. De Nevelestraat is reeds overgedragen 
aan de stad. De plantvakken in Tien Gemeten en de 
Reibroekstraat zullen door de Groendienst van de 
stad worden beplant. De schepen vraagt na waarom 
de bomen in de plantvakken in de tunnel er nog niet 
zijn. De aanplantingen aan het rondpunt t.h.v. de 
Nevelestraat en de Julius Nieuwlandweg zijn 
uitgesteld tot na de bouw van een pompstation. De 
aanleg van het ontbrekende stuk fietspad tussen 
Grote Merestraat wordt gekoppeld aan de 
rioleringswerking die door Aquafin worden uit-
gevoerd. De eigendomsgrenzen langs de Julius 
Nieuwlandweg zijn te raadplegen op de website 
geopunt.be.   
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Oplossing opgave 38: Oranje plakband 

Eerst geeft Robert De Blaere uit Merelbeke bondig de oplossingen.  

Gemiddelde diameter van de plakband (109 + 81) : 2 = 95 mm 
Gemiddelde omtrek van één laag: 95 x pi = 298,4 
Aantal lagen op de ganse rol: 33.000 : 298,4 = 111 
Dikte plakband (109 – 81) : 2 / 111 = 0,126 mm 
Enig goed antwoord is dus 1/8 millimeter. 

Voor het toemaatje: Op het kasticket staat: 10,60 + 30% van 10,60 = 13,78. Door 
“cash” te betalen wordt afgerond naar €13,80. Hij krijgt €15 - €13,80 = €1,20 terug. 
Ofwel 1 euro + 10 cent + 10 cent, ofwel 50 cent + 50 cent + 20 cent. 

Hoe bracht Hansbeke het er vanaf?  
Vincent Martroye, Antoine Martens en Christian De Keuckelaere blijven plakken in onze ereklasse. Ze komen op 
1/8 mm uit en lossen ook het toemaatje juist op. De familie Logier gebruikte helaas een dikkere plakband van 
1/6 mm. Het was inderdaad geen gemakkelijke opgave! 

Opgave 39: Het tandwiel 

Een constructiebedri j f 
voor tandwielen begint 
met een ronde schi j f 
diameter 240 mm en dikte 
70 mm. In het midden is 
een boring diameter 50 
mm voor montage op een 
as. De schijf is gemaakt 
uit harde kunststof met 
soortelijk gewicht 1,8 kg/
dm³ (blauw). 

De ingenieur vindt de 
schijf te zwaar en laat 
daartoe 6 uitsparingen 
(gaten) boren met dia-
meter 60 mm dwars door 
de schijf (rood). 

Later zal men de schijf voorzien van 46 tanden met module 5 mm (groen). 

Vraag: Hoeveel procent zal de schijf lichter wegen na het boren van de 6 uitsparingen? 

Belangrijke tip: de helft van de acht gegevens in de opgave heb je NIET nodig (zelfs het getal pi niet) 

Antwoord op opgave 39 per e-mail naar redactie@vlakaf.be of in de brievenbus van het redactiesecretariaat in 
de Karmenhoek. Wie het juist heeft, krijgt een eerste ticket voor het boek ‘Hansbeke. Dubbelportretten’ van 
Koen Degroote. Het wordt je eigendom met vier juiste antwoorden.   

Veel succes! 
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Tachtigers 

Op zekere leeftijd heeft iemand heel wat te vertellen over het leven. Onze tachtigers zijn geboren tijdens de 
Tweede Wereldoorlog, maar daar weten ze niet veel meer van. Ze hebben hard moeten werken om er te komen 
en iets meer luxe te verwerven dan hun ouders. Vandaag leven ze in een wereld waar de veilige bescherming 
van de eigen cultuur lijkt weg te smelten, onomkeerbaar. Ze vertellen over een tijd met de komst van televisie, 
computer, gsm, internet, en druk autoverkeer. Van hun verhaal willen we een blijvende getuigenis maken. In de 
lijn van de grote literatuurstroming op het einde van de 19de eeuw, zetten zij hun getuigenis op papier. 

Mijn wieg stond in de Boerestraat 

Toen mijn vader Achiel Van de Moortele 
trouwde met Irma Claeys, gingen ze 
inwonen op de boerderij van haar vader, 
Henri Claeys. Nu is dat nummer 13 in de 
Boerestraat, die toen echt nog een 
straat van landbouwers was. Ik werd 
geboren op 13 februari 1943. Ik was vier 
jaar toen mijn grootvader Henri stierf, 
één van mijn vroegste herinneringen. Ik 
zat in een grote tweede kleuterklas bij 
zuster Evarilda, met dertig kleuters. Op 
de foto zit ik met een geruit kleed op de 
eerste rij, tweede van links.  

Alle kinderen van ons kroostrijk gezin 
werden geboren in de Boerestraat. Ik 
ben de oudste en na mij kwam Gaby, die nu in Aalter 
woont. Christiane trok naar Brugge en stierf vijf jaar 
geleden. Regina woont in Vinderhoute, Rita in Aalter, 
Rosa aan het kasteel van Poeke. Toen het zevende 
kind op komst was hoopten mijn ouders op een 

zevende dochter en de koningin als meter. Het werd 
echter geen Noëlla maar zoon Noël. Vader heeft 
oprecht geweend omdat hij eindelijk eens een zoon 
kreeg. De regelmaat van ongeveer elk jaar een kind 
was blijkbaar gebroken (lacht). Vier jaar later werd 

Jozef als jongste geboren. Hij woont 
nu in Zomergem.  

Toen Jozef zes weken oud was 
verhuisde ons gezin naar de 
Kerkakkerwijk. Vader werkte op de 
boerderij van het klooster. Thuis in de 
langgevelhoeve met stallingen tussen 
de Melkerijstraat en de Kattewegel 
(nummer 16) hielden we twee 
koeien, een varken, konijnen en 
kippen. Ik moest als oudste heel veel 
werken in het huishouden. 
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Huishoudel i jk 
werk op ver-
plaatsing 

Na de lagere meis-
jesschool aan het 
klooster, ging ik 
naar de naaischool 
van de gezusters 
Van de Kerckhove 
in Aalter. Ik leerde 
er niet heel veel bij 
en volgens mijn 
vader was dat pa-

tronen tekenen niet 
veel meer dan papierkens vouwen. Na zes maanden 
gaf ik er de brui aan en ging huishoudelijk werk doen 
in een gezin in Gentbrugge, in opvolging van een 
tante die daar ook gewerkt had. Ik voelde mij er niet 
echt veilig en schakelde na drie jaar over naar een 
ander gezin aan de Nieuwe Wandeling in Gent. Daar 
werkte ik ook drie jaar. 

Zelf een gezin stichten 

Op het einde van mijn tienerjaren mocht ik al eens 
uitgaan. Zo was ik tijdens de nakermis in september 
’62 in een zaaltje achter het Aalterse café ’t Putje. Ik 
zag er een jonge man uit Aalter, Aloïs Mortier, maar 
we hadden daar nog geen contact. Naar de 
najaarskermis van Lotenhulle mocht ik niet gaan 
want mijn andere grootvader Jean-Baptist Van de 
Moortele was gestorven. Op de oktoberkermis in 
Hansbeke zag ik Aloïs terug in de boltent van café In 
de Oude Smisse, op de hoek van de dorpsstraat en 
de Melkerijstraat. Daar werd gedanst en van het een 
kwam het ander… We trouwden op 7 december 
1963. 

We gingen wonen in een dubbelwoning in de 
Aalterse Kestelstraat. Onze oudste dochter Christelle 
is in die periode geboren op 20 maart ’65. Aloïs 
moest op 29 maart naar Leopoldsburg voor een 
kamp als soldaat. Ik verbleef dan 17 dagen bij mijn 
vader en moeder in Hansbeke. Aloïs had op 
zondagnamiddag vrij maar mocht niet naar huis. Hij 
ontsnapte toch om zijn dochter te zien. Hij kwam 
met de trein van 15 uur en was om 19 uur terug 
weg. We hebben maar drie jaar in Aalter gewoond. 
De reden was dat het andere deel van de 
tweewoonst eens afbrandde. Er was geen telefoon, 

wel op de boerderij dichtbij maar daar was niemand 
thuis. Aloïs wou zijn scooter nemen om de 
brandweer te halen maar die startte niet! De brand 
was enorm. Aloïs werkte op dat ogenblik in de 
gevangenis van Gent en had dikwijls nachtdienst. Ik 
durfde in dat huis niet meer alleen met Christelle 
slapen… 

We verhuisden naar de Reibroekstraat, nu nr. 87, het 
huis waar fietsenmaker Maurice Gernaey woonde 
vóór hij een winkel opende op de hoek van de 
Reibroekstraat en de Borluutlaan. We kwamen naar 
Hansbeke op Allerzielen 1966. Bijna een jaar later 
werd onze tweede dochter Sabine geboren, op 8 
oktober 1967. 

Aloïs werkte altijd in het gevangeniswezen. Na Gent 
in Vorst en daarna terug in Gent na een opleiding als 
technieker-kok om te eindigen in de oude en ook 
nog de nieuwe gevangenis van Brugge. Ikzelf ben na 
ons huwelijk her en der gaan poetsen. Ik heb vrij lang 
als keukenhulp in het klooster gewerkt, halftijds van 
9 tot 13 uur van 1974 tot ’87, toen de zusters het 
klooster verlieten. De zusters hadden de boerderij in 
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’74 al opgegeven, mijn vader was zijn werk kwijt en 
ik kwam in de plaats. Ik moet wel zeggen dat ik 
dikwijls ondankbare jobs kreeg: de ruwe vloeren van 
de kelders schrobben, de hoge muren van de kapel 
afwassen, wat normaal 
schilder Leon De Baets 
met zijn ladders deed. 
Dat heb ik op een be-
paald moment gewei-
gerd. Het was veel te 
gevaarlijk. 

Naast onze twee kinderen zorgde ik in onze 
Reibroekse periode thuis ook voor Christine Cnudde, 
één van de dochters van het transportbedrijf uit de 
Reibroekstraat. Ze was bij mij van haar drie maanden 
tot 4,5 jaar en we hebben nog altijd contact.  

De keuze voor Zande 
Toen de Cardijnwijk op Zande er zou komen lieten 
we ons opschrijven om een huis te kopen. We 
stonden op de negende plaats op de lijst. Toen er 
moest gekozen worden stonden we op de eerste 
plaats. Het werd Zandestraat 48. We hebben er altijd 
graag gewoond, hadden een goed contact met de 
buren. Hier zorgde ik voor Charlotte, de dochter van 
Christelle en Eric De Clercq. Sabine is gehuwd met 
Luc Semaesse. Hun zoon Jens woont bij zijn bedrijf 
op het industriepark in Aalter. Hij en Marieke 
Lanckriet. hebben een dochter, Florence, die twee 

jaar is. Zo’n achterkleinkind is toch wel een nieuwe 
belevenis. 

Toen Noëlla De Schryver en Arsène Martens 
beslisten om naar Hans-
bekedorp te komen, 
zette dat mij ook aan 
het denken. In eerste 
instantie wou Aloïs niet 
verhuizen. In die periode 
werd hij echter als maar 
zieker. We verkochten 
het huis op Zande en 

wachtten tot hier alles afgewerkt was. Aloïs heeft de 
verhuis op 1 mei 2017 helaas niet meer 
meegemaakt, hij stierf op 28 april. 

Rummikub met grote blokken 

Ik woon hier graag maar heb door mijn slechter 
wordend zicht, droge maculadegeneratie, wel wat 
last bij het poetsen bijvoorbeeld. Aardappelen 
schillen doe ik eerder op de tast. Om te lezen heb ik 
een scherm dat de teksten vergroot en Rummikub 
spelen doe ik met grote blokken. Rummikub speel ik 
in de gemeentezaal met OKRA, maar ook dikwijls 
hier met Noëlla en Rita De Greve uit de Kerkakker-
straat. 

Vroeger was ik bestuurslid van Femma en lid van de 
Gezinsbond. Nu doe ik nog mee met Samana. 
Uitstappen worden wel moeilijker door mijn slecht 

zicht en ik ben ook niet 
zo goed meer te been. 
Ik denk met wat heim-
wee terug aan onze 
verblijven in Nederland 
met Arsène en Noëlla, 
Paula Van de Woestijne 
en Valère Frodure.  

Na de gezellige babbel, 
gaan we nog even naar 
het terras voor een foto. 
Bedankt, Godelieve. 
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"Zo'n achterkleinkind is toch wel  
een nieuwe belevenis" 
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Schoolfeest in Hansbeke! 
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Zaterdag 27 mei 2023 
Stadlander - CD voorstelling W.E.R.F. 

Stadlander is het modern jazzkwartet van pianist 
Stijn Engels en het perfecte gezelschap om zijn composities aan de 
buitenwereld te laten horen. Stadlander neemt je mee op een 
fantasierijke reis met warme, kleurrijke melodieën en harmonieën. 
Lyrisch, impressionistisch en geworteld in de rijke jazztraditie waarbij een 
knipoog naar de blues nooit ver weg is. 

Zaterdag 10 juni 2023 
Kathleen Vandenhoudt en Bruno Deneckere met band - Sharing The 
Blues 
Kathleen en Bruno halen het beste in elkaar naar boven. Met dit album 
Sharing The Blues wordt eens te meer duidelijk dat deze twee 
bluebirds gemaakt zijn om te blenden. Een heerlijke roadtrip met een 
straffe verzameling van eigen blues, soul en country songs.  

Zaterdag 17 juni 2023 
Wolf - The Early Years 
Wolfgang Van Wymeersch, afkomstig uit Aalter, was eerder gitarist bij 
The Van Jets en komt nu met zijn driekoppige band. Wolf(gang) groeide 
op met The Beatles, metal en Leonard Cohen. The Early Years is een 
album met nostalgie naar het verleden en tegelijkertijd een reflectie 
vanuit de singer-songwriter en gitarist die Wolf nu is. Nummers die 
terugblikken op zijn jeugdjaren worden gecombineerd met liedjes die hij 
daadwerkelijk tijdens zijn jonge jaren schreef. 

Meer info en reservatie : www.arscene.be  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Actueel 

Eind maart verschenen plotseling gele affiches op de 
parking voor het station. Het betrof de bekend-
making van de weigering van Omgevingsvergunning 
aan Infrabel, voor het project Stopplaats Hansbeke 
te Station Hansbeke. (Na een viertal dagen waren de 
affiches alweer verdwenen). De oplettende passant 
heeft ongetwijfeld al gezien dat er in Hansbeke al een 
vrij nieuw station ligt, dus waarom deze nieuwe 
vergunning? We vroegen het aan schepen Johan 
Cornelis (cd&v), bevoegd voor openbare werken en 
stations. 

Johan Cornelis: ‘Het gaat hier over de regularisatie 
van een aantal wijzigingen die tijdens de werken 
hebben plaatsgevonden. Bij dergelijke projecten 
gebeuren tijdens de uitvoering altijd bijsturingen die 
afwijken van wat oorspronkelijk werd vergund. De 
drie toegangshellingen richting Zandestraat, Rei-
broekstraat en Hansbekedorp zijn langer en daar-
door minder steil dan voorzien. Daardoor is er 208 
m² extra verharding bij gekomen. Daarnaast zijn er 
ook een aantal technische aanpassingen zoals de 
positie van de pompput en aanpassingen in de 
fundering. Dat is allemaal geen probleem. De 
toegang tot de perrons is wél een probleem. Die zijn 
te smal en te steil. Oorspronkelijk waren er zowel 
hellingen als een liftkoker voorzien maar bouwheer 
Infrabel heeft ervoor gekozen om die laatste niet uit 
te voeren. Een lift is vandalismegevoelig en valt 
omwille van defecten soms voor lange tijd uit, kijk 
maar naar het station van Landegem.  

De gewestelijk stedenbouwkundig ambtenaar heeft 
de aanvraag getoetst aan de Toegankelijkheids-
verordening en aan de Voetgangersverordening en 
stelt vast dat de hellingen naar het perron niet 
volstaan voor minder mobiele mensen. Doordat er 
geen alternatief is met een lift, kon de aanvraag niet 
geregulariseerd worden.’ 

De vergunning werd dus geweigerd? 
Cornelis: ‘Klopt. Infrabel meent dat enkel de 
Voetgangersverordening van toepassing is, en is 
ervan overtuigd dat men daar ook aan voldoet. De 
weigering van de vergunning is gebaseerd op een 
interpretatie van de stedenbouwkundig ambtenaar. 
Nadat de vergunning is geweigerd op 14 maart, 
heeft Infrabel 45 dagen om in beroep te gaan tegen 
deze beslissing. Die stap wordt nu (interview vond 

plaats op 26 april, red.) door de juristen van Infrabel 
onderzocht. Ik stel alleen maar vast dat het heel 
moeilijk wordt om nog iets te realiseren in ons land.’ 

Op de oorspronkelijke plannen stonden ook luifels op 
de perrons, zoals in Drongen en Landegem. Die zijn 
er niet gekomen, wat vooral bij regenweer weinig 
comfortabel is. Ook de trappen en hellingen vangen 
veel water en liggen er glad bij. 
Cornelis: ‘Dat is inderdaad nog een tekort. Enkele 
bijkomende schuilhuisjes zouden al veel oplossen. 
Tijdens een overleg met Infrabel zal dat zeker 
gevraagd worden. Een tweetal weken terug heeft de 
stad al zo’n overleg gehad met de spoorweg-
maatschappij. We vroegen om de signalisatie te 
verbeteren, zodat het onderscheid tussen fiets- en 
voetpad duidelijker wordt. Zelf kunnen we helaas 
niets doen, want laat het duidelijk zijn, het volledige 
station blijft in beheer van Infrabel. Er wordt niets 
overgedragen naar de stad.’ 
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Is er ook nog gevraagd om verlaagde of doorzichtige 
geluidsmuren te voorzien?  
Cornelis: ‘Nee, ik heb wel nog eens aangedrongen 
op het plaatsen van veiligheidscamera’s op de 
perrons. Er zou ook nog een spiegel moeten komen 
aan de helling naar de Reibroekstraat zodat 
kruisende fietsers elkaar zien aankomen.’  

In 2020 heeft Infrabel in een interview met Vlakaf 
beloofd dat er een fietsgoot zou komen langs de 
trappen, maar ook die is er nog niet? 
Cornelis: ‘Dat zou zeker handig zijn voor mensen die 
niet langs de hellingen willen omrijden, maar ik heb er 
niet aan gedacht om dat na te vragen. Ik werp het 
zeker op bij een volgend overleg.’ 

In de gemeenteraad van november 2022 is 
voorgesteld om in de Merendreestraat terug 
tweerichtingsverkeer toe te laten. Komt dat er? 
Cornelis: ‘Jazeker. Dat voorstel is eerst in de 
Verkeerscommissie gepasseerd en het college heeft 
dat vorige week goedgekeurd. Dat zal dus binnen-
kort worden ingevoerd. Het stukje Hansbekedorp 
voor ’t Pestelijntje en Lilium zal dus heel wat 
verkeersluwer worden, waardoor het ongetwijfeld 
aangenamer zal zijn op het terras!’ 

Tot slot, één van de vergunningsvoorwaarden om de 
rondweg te mogen aanleggen, was de herinrichting 
van het dorp. Wanneer komt die er? 
Cornelis: ‘Die komt er zeker, maar ik kan daar geen 
timing op plakken. We werken hiervoor gefaseerd. 
Het kerkplein is al opgewaardeerd. Het Cultuurhuis 
wordt binnenkort aangepakt, maar dat kost veel 
meer dan geraamd. We gaan ook geen zotte kosten 
doen. Er is geen dringende noodzaak om Hansbeke-
dorp heraan te leggen, want het wegdek is nog in 
prima staat. Wat zal er gebeuren met de Oude 
Jongensschool? Ook die keuze kan een aanleiding 
zijn om plaatselijk iets te verbeteren. We werken stap 
voor stap.’ 

Bedankt voor dit gesprek! 
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Verhuis speelpleintje 

Oproep: Zjaloezigen Zjeraar 2023? 

In 2022 vierden we de Mooimakers, met Marleen 
Van Ooteghem en Hugo Schaeck als gangmakers. 
Maar wie wordt er de Zjaloezigen Zjeraar van 2023? 

Ook dit jaar gaan we naarstig op zoek naar een 
waardige Zjeraar en doen we weer beroep op onze 
lezers om kandidaten voor te stellen. Wat zijn de 
criteria? Een Zjeraar zet zich ongebreideld in voor 
Hansbeke, zonder hem/haar zou ons dorp niet 
hetzelfde zijn. Iedereen mag genomineerd worden, 
individueel, als koppel of een vereniging. We zien ook 
graag een korte toelichting waarom je iemand 
nomineert. Politici komen nog altijd niet in aan-
merking. 

In september maken we de winnaar bekend en op 
de kermiszondag, 8 oktober, zetten we die extra in 
de bloemetjes.  

Voorstellen kunnen vóór 21 juli 
naa r redac t i e@v laka f .be 
gemaild worden of bezorg ze 
aan één van de redactieleden. 
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vóór 21 juni 2023, via redactie@vlakaf.be

Nieuws van de redactie
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Honderdjarige 

Mariette Germentier werd honderd jaar. Haar 
levensverhaal stond in Vlakaf van maart 2015 in de 
rubriek ‘Tachtigers’.  
Ze baatte samen met haar man, kleermaker Leon 
Saelens, de kledingzaak Salgé uit in de 
Reibroekstraat, vlak bij het perron naar Brugge.  
Toen Leon verongelukte trok ze terug naar haar 
geboortedorp, het Limburgse Orsmaal. De winkel 
werd café, eerst Krügershof bij Molly en later ’t 
Bareelke. Het huis werd afgebroken voor de 
aanleg van spoor 4.  
Tien jaar geleden verhuisde Mariette naar het WZC 
De Vesten in Zoutleeuw. Daar genoot ze van 
bezoek uit Hansbeke.  
De redactie kreeg foto’s van Nelly Martens en van 
haar nicht Georgette Lambert op haar eeuwfeest.  
Ze kwam kort na haar verjaardag ten val en liep 
een longontsteking op. 
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Geboren 
Noémie Verthriest, dochter van Nick en Evi Van de Walle, Vaartstraat 28B, op 24 december 

Gestorven 
Rosa Union, echtgenote van Astère Waelbroeck, Hansbekedorp 89, ° Aalter 28 februari 1947, † 
Hansbeke 6 maart 

Fred Haezebroeck, Veldeken 40, ° Gent 18 januari 1948, † Nevele 31 maart, stichtend lid van ’t Nieuw 
Graafschap 

Zuster Gratiana (Ignes De Wulf), ° Hansbeke 1 oktober 1922, † Ingelmunster 22 maart. Kwam aan het 
woord in de rubriek ‘Tachtigers’ van november ’22 n.a.v. haar honderdste verjaardag 

Marie-Jeanne Dewilde, echtgenote van André Desimpele, Zandestraat 46, ° Staden 18 januari 1937, † 
Home Vijvens Huise 6 april  

Mariette Germentier, weduwe van Leon Saelens (†1972), voorheen Reibroekstraat 5, WZC De Vesten 
kamer 1.82, ° Orsmaal 13 maart 1923, † Sint-Trudo Ziekenhuis Sint-Truiden 12 april, trouw lezer van 
Vlakaf 

Alle nuttige informatie mag doorgegeven worden aan je verspreider of aan redactie@vlakaf.be 
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Ook in de Kerkakkerwijk geen blauwe zone... sinds enkele maanden
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